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۳۱۸ فقره بازدید از واحد های تولیدی 
توسط دستگاه قضایی خراسان شمالی

مقصد هجدهمین سفر استانی رییس قوه قضاییه استان خراسان شمالی بود. 
با توجه به تاکیدات رییس دستگاه قضا بر حمایت از تولید و در راستای اجرای 
مصوبات سفرهای استانی، رییس کل دادگستری استان خراسان شمالی از 
۳۱۸ فقره بازدید از واحد های تولیدی توسط دستگاه قضایی این استان خبر داد.

حجت الاسلام والمس��لمین جعف��ری در جری��ان بازدید از دادگس��تری و 
دادس��رای عمومی و انقلاب ش��یروان و نیز دادگاه عمومی بخش سرحد و 
قوشخانه )لوجلی(، مهم ترین مسائل و مشکلات مبتلابه این مجموعه ها را 
موردبررسی قرار داد. وی طی گفت وگوی چهره به چهره با مراجعین و استماع 

درخواست های مطروحه، حسب مورد دستور های مقتضی صادر کرد.
رییس کل دادگستری استان، در دیدار با اعضا و کارکنان شورا های حل اختلاف 
این دو حوزه قضایی بر ضرورت تقویت فرهنگ صلح و سازش و اهتمام جدی 
در اصلاح ذات البین تأکید و تصریح کرد: باید به گونه ای تلاش ش��ود که با 
افزایش حداکثری میزان سازش در پرونده های دارای قابلیت مصالحه، جایگاه 

استان بیش ازپیش ارتقای و بهبود یابد.
جعفری با اش��اره به تلاش های صورت گرفته در راستای تقویت موجبات و 
زمینه های انجام مصالحه و حل وفصل مسالمت آمیز اختلافات در پرونده ها و 
نهادینه سازی فرهنگ صلح و سازش در استان، ابراز امیدواری کرد: با قدری 
همت و تلاش بتوان به مصالحه بیش از ۵۰ درصدی دست یافت. رییس کل 
دادگستری استان در بازدید از واحد تولیدی ماکارونی یاس شهر شیروان بر 
حمایت تمام قد دستگاه قضایی از روند تولید و سرمایه گذاری در استان تأکید 
و تصریح کرد: از ابتدای حضور اینجانب در اس��تان بالغ بر ۳۱۸ فقره بازدید از 
واحد های تولیدی صورت گرفته و مشکلات مربوطه طی جلسات اختصاصی 
به دقت بررسی شده و این بازدید نیز در همین راستا انجام گرفته و امیدواریم طی 

گفت وگو با بانک معطی تسهیلات مشکلات مربوطه مرتفع شود.
شیرزادی، مدیر این واحد تولیدی نیز بابیان اینکه این واحد یکی از قطب های 
تولیدی در اس��تان اس��ت که با تمام ظرفیت مش��غول به فعالیت است و به 
کش��ور های مختلف صادرات دارد؛ از تلاش های دستگاه قضایی استان در 

جهت حمایت راهگشا و سازنده از این مجموعه قدردانی کرد.
وی افزود: با توجه به مش��کلاتی که در حوزه بازپرداخ��ت وام با بانک های 
معطی تسهیلات داشتیم و جلسات مؤثری که از طریق ستاد استانی اجرای 
سیاست های اقتصاد مقاومتی استان به انجام رسید امیدوارم با رفع مشکلات 
طرح شده شاهد رشد و شکوفایی این مجموعه بیشتر و بهتر از گذشته باشیم.

جلوگیری از تعطیلی ۲۱ کارخانه و احیای 
۸ واحد تولیدی در زنجان

رییس قوه قضاییه در هفتمین سفر خود به اس��تان زنجان سفرکرده بود. در 
راستای تاکیدات رییس دس��تگاه قضا بر حمایت از تولید و اجرای مصوبات 
اس��تانی رییس قوه قضاییه رییس کل دادگس��تری زنجان از جلوگیری از 
تعطیلی ۲۱ کارخانه و احیای ۸ واحد تولیدی به همت ستاد اقتصاد مقاومتی 
دادگستری خبر داد. حجت الاسلام والمسلمین اسماعیل صادقی از جلوگیری 
از تعطیلی ۲۱ واحد تولیدی و احیای ۸ واحد تولیدی به همت س��تاد اقتصاد 
مقاومتی دادگستری کل استان زنجان خبر داد و گفت: مشکل سه مجموعه 
تولیدی شهرستان ابهر با حضور اعضای ستاد اقتصاد مقاومتی دادگستری 
استان موردبررسی و تصمیمات حمایتی بسیار خوبی اتخاذ و رفع موانع شد.  
وی در ادامه بازدید از حوزه های قضایی شهرستان ابهر گفت: فلسفه حضور 
در دادگستری ابهر بررسی مشکلات قضایی و اداری و پیگیری مصوبات سفر 

رییس قوه قضاییه است.
صادقی بابیان اینکه اجرای برنامه ها و سیاست های قوه قضاییه با همراهی و 
همکاری همکاران قضایی و اداری شکل عملی و اجرایی خواهد گرفت افزود: 
شهرس��تان ابهر در اجرای برنامه های ابلاغی و ارتقاء عملکرد از حوزه های 
قضایی موفق بوده خصوصاً در حمایت از تولید، صنعت، اشتغال زندانیان که 
مورد تأکید رییس قوه قضاییه نیز اس��ت موفق عمل کرده که جای تقدیر و 
تشکر دارد. رییس شورای قضایی استان زنجان در ادامه از تعامل بسیار خوب 
و نزدیک دادگستری و دادسرای شهرستان ابهر برای اجرای برنامه ها تقدیر 
کرد و گفت: اجرای دقیق و به موقع برنامه های ابلاغی با یکپارچگی مدیران 
محقق خواهد شد که وجود این امر در حوزه قضایی ابهر بسیار ارزشمند است.

وی در ادامه سفر به شهرستان ابهر با حضور در دفتر امام جمعه ابهر و دیدار با 
وی که اعضای شورای قضایی استان نیز حضور داشتند ضمن ارائه گزارشی 
از اقدامات دستگاه قضایی در حوزه های مختلف افزود: دستگاه قضایی برای 
تحقق شعار سال باقدرت و جدیت مضاعف از تولید حمایت و مانع زدایی خواهد 

کرد و این یک تکلیف قانونی و شرعی است.
رییس دادگستری استان زنجان بابیان اینکه در دوره تحول قوه قضاییه بیش 
از ۱۰۰۰ واحد تولیدی احیاء و در اس��تان زنج��ان ۸ واحد تولیدی که کاملًا 
تعطیل ش��ده بودند با حمایت قضایی به چرخه تولید و فعالیت بازگش��تند و 
همچنین ۲۱ واحد تولیدی که در آستانه تعطیلی بودند موردحمایت قرار گرفتند 
و مانع تعطیلی آن ها شد. رییس کل دادگستری استان زنجان اظهار کرد: در 
سفر به شهرستان ابهر ضمن آزادی ۱۵ محکوم مالی جرائم غیر عمد، مشکل 
سه مجموعه تولیدی با حضور اعضای س��تاد اقتصاد مقاومتی دادگستری 

استان بررسی و تصمیمات حمایتی بسیار خوبی اتخاذ و رفع موانع تولید شد.
وی بابیان اینکه س��ال ۹۹ علیرغم شرایط کرونایی و محدودیت ها ناشی از 
آن، شاهد افزایش ۲۰ درصدی در ارائه خدمات در دادگستری استان به مردم 
بودیم که نتیجه این اقدامات کاهش موجودی و ورودی زندان ها، استفاده از 
مجازات های جایگزین حبس و رسیدگی به امور زندانیان بود که اثرات بسیار 
زیادی داشت. صادقی از برنامه های دستگاه قضایی حفظ کرامت انسانی و 
حقوق شهروندی مراجعین برشمرد و تأکید کرد: در کنار رسیدگی به مشکلات 
و پرونده های مراجعین احترام و حرمت افراد باید محترم شمرده شود و نباید با 

لحن تند و توهین آمیز با مردم صحبت کرد.

رفع تصرف بیش از ۵ هکتار از اراضی 
حریم رودخانه شهریار

رییس قوه قضاییه در سال ۹۸ به صورت سرزده از دادگستری شهریار بازدید کرد. 
در راستای تاکیدات رییس قوه قضاییه بر حفظ حقوق بیت المال و اراضی ملی 
دادستان عمومی و انقلاب شهرستان شهریار از رفع تصرف بیش از ۵ هکتار 
از اراضی حریم و بستر رودخانه در این شهرستان خبر داد. حمید عسگری پور، 
اعلام کرد: با توجه به وظیفه ذاتی دادستانی در صیانت و حمایت از حقوق عامه و 
در راستای اعِمال قانون توزیع عادلانه آب، از ۲۵ فقره تصرف در اراضی حریم و 
بستر رودخانه های شهرستان شهریار به میزان ۵/۴ هکتار رفع تصرف به عمل 
آمد. عسگری پور افزود: در جهت تثبیت مالکیت دولت، اسناد این اراضی از طریق 
اداره ثبت اسناد و املاک به نام وزارت نیرو صادر شد. دادستان شهریار گفت: روند 
رفع تصرف از اراضی همچنان ادامه خواهد داشت و نه تنها از انجام وظیفه خود 
کوتاهی نخواهیم کرد، بلکه همکاری ادارات منابع آب و ثبت اسناد و املاک در 
این خصوص باقوت هرچه بیشتر ادامه دارد؛ و در پی همین همکاری و بر اساس 
تفاهم نامه بین وزارت نیرو و سازمان ثبت اسناد و املاک، ۴ فقره سند مالکیت 
برای بس��تر رودخانه های سیاه آب ۱ و س��یاه آب ۲ صادر شد و درخواست سند 

مالکیت برای الباقی رودخانه هم در دست پیگیری و اقدام است.

دستاوردهای سفرهای استانی

 HEMAYATONLINE. 
IR

نامه فیلترینگ اینستاگرام
 بلااثر شد

نامه صادرشده از سوی جاویدنیا مبنی بر فیلترینگ اینستاگرام، همان 
ساعت از سوی رییس کل دادگستری استان تهران بلااثر شده است.

در پی انتشار ادعایی در فضای مجازی مبنی بر صدور نامه ای به منظور 
فیلترینگ اینستاگرام از سوی دستگاه قضا، مرکز رسانه قوه قضاییه اعلام 
کرد: پیش تر نامه ای از س��وی جواد جاویدنیا یکی از معاونین قضایی 
رییس کل دادگستری اس��تان تهران، در مورد فیلترینگ اینستاگرام 
صادرشده بود که بلافاصله در همان ساعات اولیه از سوی محمدجواد 

حشمتی رییس دادگستری استان تهران بلااثر شده است.
طبق اعلام مرکز رس��انه قوه قضاییه، اقدام جاویدنیا در نوشتن چنین 
نامه ای یک تخلف اداری و مداخله ای خارج از وظایف و اختیارات نامبرده 
بوده است. بنابراین گزارش، پس از اقدام رییس کل دادگستری تهران 
در بلااثر کردن نامه فوق الذکر، نامبرده )جاویدنیا( به جهت انجام اقدام 

غیرقانونی، تحت تعقیب دادسرای انتظامی قضات قرارگرفته است.

افتتاح ۵۵ شعبه ویژه صلح و سازش 
در دادسرا های تهران

رییس شورای حل اختلاف استان تهران از ایجاد ۵۵ شعبه ویژه صلح 
و سازش از س��ال ۹۸ در دادسرا های تهران خبر داد و گفت: همچنین 

۳۲ شعبه ویژه صلح و سازش ویژه اصناف در تهران افتتاح شده است.
غلامرضا مهدوی در آیین افتتاح ش��عبه ۲۶۳۶ انجمن صنفی دفاتر 
ش��رکت های حمل ونقل بین المللی ایران بابیان اینکه امسال به نام 
سال تولید، پشتیبانی و مانع زدایی ها نامگذاری شده است اظهار کرد: 
این موضوع نش��ان از نگاه ویژه رهبر معظم انقلاب به تولید و حمایت 
از مسائل مرتبط به تولید دارد. وی در ادامه با اشاره به اینکه از سال ۹۸ 
بخشنامه ای از سوی رییس قوه قضاییه صادر شد که در آن بر شعبات 
ویژه صلح و سازش در دادسراها و محاکم و اصناف تاکید شده بود ادامه 
داد: بر همین اساس اقدامات مهمی در این حوزه برای تشکیل شعب 

ویژه صلح و سازش انجام شده است.
رییس شورای حل اختلاف استان تهران در ادامه از ایجاد ۵۵ شعبه ویژه 
صلح و سازش از سال ۹۸ در دادسرا های تهران خبر داد و گفت: همچنین 

۳۲ شعبه ویژه صلح و سازش ویژه اصناف در تهران افتتاح شده است.
مهدوی با اشاره به اینکه شکایتی از شعب ویژه اتحادیه ها صنفی وجود 
ندارد افزود: این موضوع نشان می دهد که شعب ویژه اتحادیه اصناف 
کارکرد مناسبی داشته اند. همچنین قوه قضاییه آمادگی دارد تا شعب 

ویژه اصناف به درخواست خودشان را ایجاد کند.

هرگونه افزایش قیمت نان قبل از 
تأیید مراجع ذی ربط تخلف است

بازرس کل امور صنعت، معدن و تجارت سازمان بازرسی کل کشور در 
یک گفت وگوی رادیویی در خصوص گرانی شکر گفت که این کالا از 

اوایل سال گذشته از تخصیص ارز کالاهای اساسی خارج شده است.
اشکان میر محمدی در گفت وگو با رادیو ایران در پاسخ به علت گرانی 
شکر گفت: به شکر ارز ۴۲۰۰ تومانی تعلق می گرفت که از اوایل سال 
گذشته به واسطه مشکلات و منابع مالی و محدودیت های ارزی که در 
رابطه با تأمین ارز کالا های اساسی داشتیم، قرار بر این شد که شکر از 

لیست ارز ۴۲۰۰ تومانی خارج شود و از ارز نیمایی استفاده شود.
 وی افزود: مقداری ذخیره در انبار ها از قبل داش��تیم و خرید هایی که 
شرکت بازرگانی دولتی ایران از قبل با ارز ۴۲۰۰ تومانی، انجام داده بود 
موجب این شد که نرخ آن با شیب ملایمی تغییر کند؛ لذا شکر هایی که 
با ارز ۴۲۰۰ تومانی تأمین شده بود به سطح بازار عرضه شد، تا اینکه این 
ذخایر رو به اتمام قرار گرفت و نهایتاً آنچه الان وارد بازار می شود، شکری 
است که با ارز نیمایی مصوب سال قبل خریداری شده که به هرحال برای 

مصرف کننده تغییر نرخ را در پی داشته است.
 بازرس کل امور صنعت، معدن و تجارت سازمان بازرسی کل کشور با 
اشاره به تغییرات قیمت نان اظهار داشت: تا روز چهارشنبه هیچ تغییری 
در رابطه با نرخ نان، مصوب نش��ده است، اما مستحضر هستید که در 
شهریور ۹۸ بنا به آخرین مصوبه ای که ابلاغ شده، مقرر شد این نرخ ها تا 

زمانی که هزینه های تولید افزایش پیدا نکرد، برقرار باشد.
 وی افزود: اخیراً جلس��ات متعددی از سوی اتحادیه نانوایان با مراجع 
ذی ربط مثل کارگروه تنظیم بازار، کارگروه ملی آرد و نان برگزارشده 
و مباحث کارشناسی در سطح وزارت صنعت، معدن و تجارت مطرح 
است، اما اینکه در رسانه ها و افکار عمومی این طور مطرح شده که دولت 
برای افزایش قیمت نان چراغ سبز نشان داده، خیر، تاکنون چراغ سبزی 

مبنی بر افزایش قیمت نان مطرح نشده است.
 میرمحمدی ادامه داد: تا روز چهارش��نبه، هیچ تغیی��ری در ارتباط با 
افزایش قیمت نان اعلام نش��ده و هر واحد صنفی که افزایش قیمت 
داشته، مرتکب تخلف شده و در چند روز گذشته هم شاهد هستید که 
همکاران تعزیرات حکومتی طی بازدید های به عمل آمده از واحد های 

صنفی، مواردی را که تخلف داشتند اعمال قانون کرده اند.
 بازرس کل امور صنعت، معدن و تجارت س��ازمان بازرسی کل کشور 
اشاره کرد: مشکلات نانوایان اس��تماع شده و نقطه نظر نمایندگان و 
اتحادیه هم مطرح و بررسی شده است. ضمن اینکه ستاد تنظیم بازار 
اختیار را به کارگروه ملی آرد و نان واگذار کرده است. در سطح استان ها 
نیز موضوع توس��ط کارگروه های استانی موردبررسی و پیگیری قرار 
می گیرد. اما به هرحال پیش��نهادات بایستی از س��وی وزارت کشور و 
صمت مورد تایید قرار بگیرد که تا  روز چهارش��نبه این امر انجام نشده 
است؛ بنابراین در صورت مشاهده افزایش قیمت نان، آن واحد صنفی 
بنا بر س��لیقه خودش عمل کرده و تخلف است و ملت شریف چنانچه 
تخلفاتی را در این خصوص ملاحظه کردند می توانند به سامانه ۱۲۴ 

سازمان حمایت و همچنین سامانه تعزیرات حکومتی اعلام کنند.

اتخاذ »تدابیر حمایتی« از ویژگی های 
لایحه پلیس ویژه اطفال و نوجوانان است

مدیرکل تدوین لوایح و امور مجلس قوه قضاییه اظهار کرد: تخصصی 
بودن و اتخاذ تدابیر و اقدامات حمایتی و غیر سرکوبگر از ویژگی های 

برجسته لایحه پلیس ویژه اطفال و نوجوانان است.
حجت الاسلام والمس��لمین مهدی هادی با اشاره به تصویب لایحه 
پلیس ویژه اطفال و نوجوانان در دولت و ارسال آن به مجلس شورای 
اسلامی طی روز های اخیر بیان کرد: امیدواریم با تسریع درروند تصویب 
این لایحه در نهاد قانونگذاری کشور، اطفال و نوجوانان موضوع قانون، 
هر چه س��ریع تر از این نهاد تخصصی واجد تدابیر و اقدامات حمایتی 
پیش بینی شده در آن بهره مند شوند. مدیرکل تدوین لوایح و امور مجلس 
با اشاره به ویژگی برجسته این لایحه و ابعاد گسترده حمایتی آن نسبت به 
کودکان و نوجوانان مشمول قانون افزود: جنبه های حمایتی این قانون، 
اطف��ال و نوجوانان معارض قانون و در معرض بزه دیدگی را پوش��ش 
می دهد و مختص به یک طیف خاص نیست و بر این اساس به منظور 
پیشگیری از بزه دیدگی، تکالیف متعددی برای برخی از سازمان ها مانند 
آموزش وپرورش، سازمان بهزیستی کشور، صداوسیما و وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی پیش بینی شده است. هادی در پایان با اشاره به رویکرد 
حمایت گرانه و ارفاقی لایحه خاطرنشان کرد: در صورت نقض قوانین 
جزایی توسط اطفال و نوجوانان، با توجه به اینکه دادرسی مربوط به آنان 
یک دادرسی افتراقی اس��ت که جنبه حمایتی و ارفاقی دارد، درواقع با 
کم رنگ شدن جنبه های سرکوب گر و توقیفی در این لایحه، مواردی 
مانند میانجی گری، نشست خانوادگی و غیر قضایی برجسته شده است.

معاون اول قوه قضاییه، گفـت: تقاضا می کنیم نامزد های 
انتخاباتی اخلاق را رعایت کنند، اگر برخلاف قانون عمل 

کنند صراحتاً و بدون اغماض برخورد خواهیم کرد.

به گزارش خبرگزاری صداوس��یما، غلامحسین محسنی اژه ای در 
مراسم تودیع و معارفه رییس کل دادگستری استان اردبیل، گفت: 
تقاضا می کنیم نامزد های انتخاباتی اخلاق را رعایت کنند و از همه 
قوانین اسلامی پیروی کنند و از رفتار های غیراخلاقی اجتناب کنند، 
ولی اگر رعایت نش��ود و برخلاف قانون عمل کنند صراحتاً و بدون 

اغماض برخورد خواهیم کرد.
وی افزود: امنیت نعمت بزرگ کش��ورمان است که در سایه خون 
پاک شهدای والامقام، تلاش مسئولان امنیتی قضایی و انتظامی 

ایجادشده است.
معاون اول قوه قضاییه با اش��اره به اینکه توفیق خدمت در زیر چتر، 
ولی امر مس��لمین مقام معظم رهبری نعمتی بزرگ برای ما است، 
ادامه داد: از اینکه در استان اردبیل وحدت، همراهی و همدلی مردم 

و مسئولان را می بینیم و می شنویم بسیار خوشحالیم.
محسنی اژه ای ضمن اشاره به مثل معروف صد حیف که این رفت 
و صد شکر که آن آمد، افزود: عتباتی در طول مدت فعالیت دوساله 
خ��ود تلاش وافری در جه��ت ایجاد امنیت و آرامش را در اس��تان 
اردبیل داش��ت که این توفیقات با همدلی و همکاری به وجود آمد. 
وی همچنین با تشکر از پذیرش مسئولیت جناب کثیرلو گفت: در 
این شرایط پذیرفتن مسئولیت آسان نیس��ت، زیرا با پذیرفتن این 
مسئولیت رسالت خطیر و حساسی بر عهده تک تک مسئولان است.

معاون اول قوه قضاییه با اش��اره به اینکه دو چی��ز لازمه توفیقات 
روزافزون است، بیان کرد: مبارزه مستمر و دائم با شیطان دروزن و 
نفس، دوم بعد از اتکا به خدا همکاری و همدلی از منیات و اصول این 
مجموعه است. وی بابیان اینکه امروز تلاش و کوشش و مجاهدت 
از راهکار های رسیدن به سعادت هاست، گفت: اگر در این زمینه ها 

کوتاهی بکنیم به موفقیت نخواهیم رسید.
اژه ای با اش��اره به ایام انتخابات گفت: ای��ام انتخابات آن قدر مهم 
است که دشمن تمام تلاش خود را درگذشته و امروز نیز به کار بسته 
است تا ش��رکت و حضور مردم در این حماسه کمرنگ شود، اما به 
این واقف است که مردم ایران فهیم هستند و مانند هرسال در پای 

صندوق های رأی حضور خواهند یافت.
وی اظهار کرد: انتخابات ما مانند انتخابات انگلیس و آمریکا نیست و 

کاندید ها نباید اخلاق اسلامی را در این زمینه از یاد ببرند.
اژه ای بیان کرد: امیدواریم تمامی نامزد ها چه ش��ورا و چه ریاست 

جمهوری تمامی اخلاقات اس��لامی را رعایت کنند، و اگر رعایت 
نکنند، تکلیف همه اعضا و دستگاه های اجرایی را مضاعف خواهند 
ک��رد. وی گفت: تقاضا می کنیم نامزد های انتخاباتی این اخلاق را 
رعایت کنند و از همه قوانین اس��لامی پیروی کنند و از رفتار های 
غیراخلاقی اجتناب کنند، ولی اگر رعایت نش��ود و برخلاف قانون 

عمل کنند صراحتاً و بدون اغماض برخورد خواهیم کرد.
معاون اول قوه قضاییه با بیان اینکه اجازه نخواهیم داد امنیت کشور 
و آرامش مردم به هم بخورد، گفت: متخلفان فکر نکنند، چون ایام 

انتخابات است اجازه تخطی از قانون به آنان داده خواهد شد.

برخورد با تخلفات انتخاباتی بدون اغماض
معاون اول قوه قضاییه تاکید کرد

دبیر سـتاد حقوق بشر با تأکید بر هم افزایی شیطانی امریکا و 
رژیم صهیونیستی در نابودی ملت و محو کشور فلسطین، گفت: 
اگر مزدوران صهیونیسـت با استمرار جنایت و کشتار، زندان 
بزرگ غزه را به »قتلگاه وجود بشـر« تبدیل کرده اند، »اربابان 
آمریکایی« با تشدید خصومت علیه انسان و انسانیت، شورای 
امنیت سازمان ملل را به »قربانگاه حقوق بشر« تبدیل کرده اند.

به گزارش روابط عمومی ستاد حقوق بشر، علی باقری در نشست مجازی 
بین المللی »جوانان حامی فلسطین« که با حضور تنی چند از فعالان حقوق 
بشری کشورهایی، چون ایتالیا، سوریه، پاکستان، بحرین، فلسطین، عراق، 
یمن برگزار ش��د، اظهار کرد: رژیم امریکا با بیش از هفت دهه حمایت از 
اشغالگری، تجاوزگری و جنایت پیشگی رژیم صهیونیستی، اکنون با همه ی 
توان از نسل کشی جلادان صهیونیست در غزه حمایت نموده و با گستاخی 
تمام و برای سومین بار، حتی از صدور بیانیه شورای امنیت سازمان متحد 

نیز جلوگیری کرده است.
باقری  با اشاره به رویکرد ضدانسانی رژیم امریکا در قبال حقوق اساسی ملت 
فلسطین، تصریح کرد: رویکرد جنایتکارانه رژیم امریکا در سومین وتوی 
صدور بیانیه از سوی شورای امنیت سازمان ملل عملًا به معنای »وتوی 
حقوق بشر« و به سخره گرفتن انسان و حقوقش از سوی »گستاخ ترین 

مدعی حقوق بشر در جهان« است.
دبیر س��تاد حقوق بش��ر با تأکید بر هم افزایی ش��یطانی امری��کا و رژیم 
صهیونیستی در نابودی ملت و محو کشور فلسطین افزود: اگر »مزدوران 
صهیونیست« با استمرار جنایت و کشتار، زندان بزرگ غزه را به »قتلگاه 

وجود بشر« تبدیل کرده اند، »اربابان آمریکایی« با تشدید خصومت علیه 
انسان و انسانیت، ش��ورای امنیت س��ازمان ملل را به »قربانگاه حقوق 
بش��ر« تبدیل کرده اند. باقری  با اشاره به تهاجم س��نگین نظامی رژیم 
صهیونیستی به مردم بی دفاع فلسطینی و بایکوت گسترده رسانه های 
بین المللی تصریح کرد: صهیونیست ها و متحدین غربی اش تصور دارند 
می توانند صدای مقاومت را خاموش کنند؛ اما مقاومت قوی تر از همیشه و 
صهیونیست ها ضعیف تر از همیشه هستند، چراکه پژواک و امتداد گفتمان 
مقاومت نه  تنها در سطح منطقه، بلکه حتی در قلب افکار عمومی امریکا 
و اروپا به وضوح دیده می ش��ود. وی افزود: در موضوع فلسطین، امریکا و 
اروپا به دلیل حمایت های مس��تمر و متنوع سیاسی، رسانه ای و حقوقی 
از رژیم صهیونیس��تی و نیز پشتیبانی های تسلیحاتی و تجهیزاتی از این 

رژیم، صلاحیتی برای ایفای نقش میانجی میان اش��غالگران و صاحبان 
اصلی سرزمین فلسطین را ندارند. دبیر ستاد حقوق بشر با انتقاد از »حمایت 
جنایتکارانه رژیم امریکا و دولت های اروپایی از رژیم صهیونیستی« اذعان 
کرد: غرب وقیحانه در تلاش اس��ت »تجاوز اش��غالگران« به صاحبان 
اصلی سرزمین مقدس فلسطین را با عنوان »دفاع مشروع« توجیه کنند، 
درحالی که جنایت های صهیونیست های اشغالگر در هیچ مکتب حقوقی، 
دفاع مشروع تلقی نخواهد شد، چراکه قطعاً متجاوز و اشغالگر نمی تواند 
مدعی مالکیت مشروع باشد. وی در بخش دیگری از سخنان خود گفتمان 
مقاومت را »میدان دار میدان رفع اش��غال از س��رزمین مقدس فلسطین 
خواند« و گفت: خیانت اخیر چند حاکم عقب افتاده عربی در ایجاد تعامل با 
اشغالگران، قطعاً به ضرر ملت های منطقه بوده و این اقدام، بازی دیپلماسی 
برای تأمین اهداف صهیونیست ها اس��ت که با هزینه امت اسلامی و با 

نقش آفرینی چند حاکم غیرمردمی عربی شکل گرفته است.
باقری  بهره مندی حداکث��ری از ظرفیت های دانش��جویی و جوانان در 
کش��ور های حوزه مقاومت را مسئولیت س��نگین همه دست اندرکاران 
عرصه های سیاسی و رسانه ای توصیف کرد و گفت: ستاد حقوق بشر از 
تشکل های دانشجویی جهان اسلام و سازمان های مردم نهاد می خواهد 
استیفای حقوق مردم فلس��طین را به مطالبه فراگیر جهانی از نهاد های 
بین المللی ازجمله سازمان ملل، ش��ورای امنیت و شورای حقوق بشر و 
یا مراکز حقوق بشر اروپایی تبدیل کنند تا ندای مظلومیت مردم بی گناه 
فلسطین را به گوش جهانیان رسانده شود. در این نشست مجازی فعالان 
حقوق بشری جهان اسلام دیدگاه ها و نظرات خود را در خصوص مسئله 

فلسطین و جنایات رژیم صهیونیستی مطرح کردند.

دبیر ستاد حقوق بشر در نشست جوانان حامی فلسطین:

آمریکا شورای امنیت را به »قربانگاه حقوق بشر« تبدیل کرده است

رییس سـازمان بازرسـی کل کشـور با تاکید بر برخورد با 
ترک فعل ها در بحث پیشگیری از اعتیاد، گفت: پیشگیری 

از اعتیاد یک امر ضروری و واجب است.

حجت الاسلام و المسلمین حسن درویش��یان در نشست تخصصی 
ویدئو کنفرانس مسئولان ستاد و دبیران شورای هماهنگی مبارزه با 
مواد مخدر استان های سراسر کشور با عنوان برنامه تحول راهبردی 
ستاد مبارزه با مواد مخدر در سال ۱۴۰۰ افزود: مبارزه با این بلا و نجات 
افراد مبتلا به بیماری اعتیاد با پیش��گیری میس��ر است و پیشگیری 
یک اقدام ضروری و یک امر واجب هم محس��وب می ش��ود. وی با 
بیان اینکه راهی بجز مبارزه فراگیر، قاطع و مستمر علیه قاچاق مواد 
مخدر و روان گردان ها نیس��ت، افزود: یکی از مهمترین بخش های 
این مبارزه نیز اقدامات پیشگیرانه است که در کنار آن تقویت باور های 
دینی و فرهنگی و بهره گیری از همه ظرفیت های کش��ور در این امر 
لازم است. به گزارش خبرگزای صدا و سیما، رییس سازمان بازرسی 
کل کش��ور، افزود: سازمان بازرس��ی در این امر خطیر آمادگی کامل 
دارد که همکاری لازم را با س��تاد مبارزه با مواد مخدر داشته باشد و از 
دستگاه های ذی ربطی که در این خصوص وظیفه و تکالیفی برعهده 

دارند مطالبه گر باش��د و اگر کوتاهی و قصوری در انجام وظایف خود 
دارند به کمک ش��ما بیاید و انجام این وظایف را مطالبه گر باشد و به 
عنوان ترک فعل های مهم در انجام وظایف دس��تگاه ها دنبال کند. 
درویش��یان، گفت: در بازرسی هایی که داشتیم یکی از موضوع هایی 
که به آن رسیدیم، این است که اقدامات دستگاه های ذیربط در بحث 
مواد مخدر محدود به اعتبارات دریافتی از ستاد است که باید نظارت 

مستمری بر عملکرد این دستگاه ها در حوزه پیشگیری داشته باشد.
وی گفت: پیشگیری در این بیماری به منزله واکسن است و اقدامات 
پیش��گیرانه در بحث ورود مواد مخدر و چه در بحث آموزش و درمان 
و چه مراحل پس از درمان ضروری اس��ت. درویشیان افزود: به رغم 
هزینه های��ی که در بح��ث درمان معت��ادان در مراک��ز نگهداری و 
اردوگاه های ص��ورت می گیرد، اما به علت کوت��اه بودن مدت زمان 
نگهداری معتادان و تکمیل نش��دن فرآیند تمام این تلاش ها بی اثر 
می ش��ود و هزینه های گزافی را تحمیل می کند که ضروری اس��ت 

تحولی در این زمینه صورت گیرد.

 در بحث مبارزه با مواد مخدر، امر پیشگیری مقدم است
رییس سازمان بازرس��ی کل کش��ور گفت: اگر گزارشی از کوتاهی 

دستگاه های مس��ئول که در امر خطیر مبارزه با مواد مخدر کوتاهی 
و ترک فعلی کردند، برسد، حتما پیگیری و اقدام قانونی می کنیم.

درویشیان در حاشیه این نشست با بیان اینکه در یک سال و نیم اخیر 
کار های خوبی در بحث مبارزه با مواد مخدر انجام شده است که بسیار 
متفاوت از سال های گذشته بود، افزود: در بحث مبارزه با مواد مخدر امر 
پیشگیری مقدم بر همه اقدامات است و پیشگیری نیز شامل بسیاری از 
موضوع ها می شود و بسیاری از دستگاه های ذی ربط در این خصوص 

باید همکاری کنند.
وی گف��ت: در واق��ع برخی از دس��تگاه ها در ای��ن خصوص تکلیف 
قانونی دارند که در قانون مبارزه با مواد مخدر مش��خص شده است و 
دستگاه هایی که عضو این ستاد هستند و مسئولیت دارند مانند وزارت 
بهداشت و درمان، وزارت آموزش و پرورش و صدا و سیما و بخش های 
مختلف دیگر باید همکاری کنند. رئیس سازمان بازرسی کل کشور 
افزود: به عنوان سازمان بازرس��ی که ناظر بر اجرای صحیح قوانین 
هستیم  ، اگر مشاهده کنیم یا گزارشی به ما برسد مبنی بر اینکه نسبت 
به این امر خطیر مبارزه با مواد مخدر کوتاهی از ناحیه دس��تگاه های 
مسئول ش��ده اس��ت به عنوان ترک فعل پیگیری می کنیم و اقدام 

قانونی انجام می دهیم.

برخورد سازمان بازرسی کل کشور با ترک فعل ها در بحث پیشگیری از اعتیاد

خبر

رییس دیـوان عدالـت اداری گفـت: باید 
تلاش کنیم که مشکلات مردم در سازمان 
مربوطه حل شـود و اگر حل نشـد مردم به 
دیـوان مراجعه کنند؛ چراکـه دیوان مرجع 

تظلمات است.

حجت الاسلام والمس��لمین مصدق در نشست با 
جمعی از اساتید کشور که در راستای تحقق شعار 
سال برگزار شد، گفت: ظرفیت دیوان عدالت اداری 
به اندازه ای بالا اس��ت که اگر پنجاه درصد ظرفیت 
را برای رسیدگی به پرونده ها بگذاریم کافی است. 
وی ادامه داد: ما باید پنجاه درصد ظرفیت دیگرمان 
را برای مس��ائل دیگ��ر بگذاری��م، به عنوان مثال 
موضوع سیاست گذاری و برنامه ریزی کلان برای 
دیوان مهم اس��ت ت��ا از ورود پرونده ه��ا به دیوان 

جلوگیری کنیم.
رییس دیوان عدالت اداری تاکید کرد: انتظار من از 
این جلسه آن است که شما اساتید در مدت کوتاهی 
یک طراحی و برنامه ریزی انجام دهید تا سیاست 

کلان دیوان در برابر دستگاه های اجرایی مشخص 
شود. وی ادامه داد: باید تلاش کنیم که مشکلات 
مردم در س��ازمان مربوطه حل شود و اگر حل نشد 
مردم به دی��وان مراجعه کنند؛ چراکه دیوان مرجع 

تظلمات است.
مصدق تصریح کرد: خوش��بختانه مجلس امروز 
آمادگی کامل دارد تا در صورت لزوم، برخی قوانین 
مربوط��ه را تغییر دهد تاجایی که تع��داد زیادی از 
نمایندگان برای همراهی ب��ا دیوان عدالت اعلام 

آمادگی کردند.
رییس دیوان عدال��ت اداری تصری��ح کرد: الان 
قانونی را در مجلس دنبال می کنیم که امیدواریم 
نیمه اول س��ال قانون به طور کامل نهایی شود که 
در این صورت آنچه مدنظر است با این قانون حل 
می شود و پس ازآن باید به دنبال اجرای آن بود. وی 
یادآور ش��د: باید دیوان عدالت را از حالت انفعال به 
سمت فعال بودن ببریم و جنبه ارزشی دیوان باید 
موردتوجه قرارگیرد.  گفتنی است در ادامه تعدادی 

از اساتید دیدگاه های خود را مطرح کردند.

رییس سـازمان ثبت اسناد و املاک کشور: 
آیین نامه جدید دفاتر اسـناد رسمی علاوه 
برافزایش اعتماد مردم به این دفاتر موجب 
فراهم شدن زمینه ارائه خدمات الکترونیکی 

و غیرحضوری هم می شود.

ذبیح الله خداییان در حاش��یه جلس��ه هم اندیشی 
رؤسای کانون های سردفتران و دفتریاران سراسر 
کشور در گفت وگو با خبرگزاری صداوسیما هدف 
از اصلاح آیین نامه دفاتر اس��ناد رسمی را تجمیع 
یک سری آیین نامه های آن خواند و افزود: لازم بود 
آیین نامه های متعدد در خصوص دفاتر اسناد رسمی 
اول تنفیح و دوم اینکه در یک آیین نامه تجمیع شود 
تا امکان دسترسی به آن راحت تر و شفاف تر باشد.

وی با اش��اره به اینکه آیین نامه قبلی قدیمی بود، 
گفت: باید امور م��ردم را به صورت غیرحضوری و 
الکترونیک��ی انجام دهی��م و از فناوری های نوین 
باید استفاده کرد و لازم بود پشتوانه قانونی در این 
بخش داشته باشیم. رییس س��ازمان ثبت اسناد و 

املاک کشور افزود: مواردی در این خصوص مبنی 
بر الزام دفاتر به استفاده از فناوری های نوین در ارائه 
خدمت به م��ردم مدنظر بود ک��ه در این آیین نامه 
جدید دیده ش��د و باید بتوانی��م از ظرفیت دفاتر در 
ارائه خدم��ت به مردم اس��تفاده کنی��م. خداییان 
گفت: در آیین نامه جدید پیش بینی شد که سازمان 
ثبت اسناد و املاک برخی امور را که قابل واگذاری 
به بخش خصوصی است از طریق دفاتر انجام دهد.

وی افزود: اق��دام دیگ��ر در آیین نامه جدید بحث 
ضبط صدا و تصاویر افرادی اس��ت که س��ندی را 
در دفاتر تنظیم می کنند. این اقدام اعتماد مردم را 
به دفاتر افزایش می ده��د و زمینه طرح دعوا علیه 
س��ردفتران هم کاهش می یابد.رییس س��ازمان 
ثبت اسناد و املاک کشور گفت: اقدام دیگر جذب 
س��ردفتری فقط با آزمون است که این موضوع در 
آیین نامه جدید نظام مند شد و همه مردم در شرایط 
مساوی می توانند در آزمون شرکت کنند و به موجب 
آیین نامه جدید هرس��ال آزمون جذب سردفتری 

برگزار می شود. 

آمادگی مجلس در همراهی با دیوان عدالت 
برای تغییر برخی قوانین

آیین نامه جدید دفاتر اسناد رسمی 
اعتماد مردم را افزایش می دهد


